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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Safaar a Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý třiašedesátý kontakt 

Středa, 6. září 2023, 11.02 hod. 

 

Safaar   Jsme opět tady, a já dnes přicházím proto, abych se také rozloučil, protože se musím vrátit zpět 
na planetu Erra. Ale nejprve tě zdravím, a budeme mít ještě nějaké věci k probrání. 

Billy   Samozřejmě, ale oba vás zdravím a vítám – právě jako obvykle. 

Quetzal   Děkuji, avšak i já tě zdravím. 

Safaar   Chci se hned chopit slova a odpovědět ti na to, co jsi nám vyprávěl 30. srpna. Quetzal a já jsme 
se snažili o to, abychom vyzkoumali chování těch úřadů v Turbenthalu a toho nového lesníka. Při tom 
jsme narazili na to, že dvě osoby vykonávají svůj úřad proto, aby se opájely svou mocí a mohly v něm 
škodlivě působit. Z toho důvodu se pokoušejí vás tady sužovat a škodonosně vám bránit v tom, o co 
usilujete ve věci svého správného konání. Z toho všeho, co jsme vyzkoumali, docházíme k poznatku, 
že jisté osoby toho úřadu vůči vám nesmýšlejí přátelsky, ačkoliv jste konali správně a řádně a vše jste 
svým neúnavným nasazením uvedli do pořádku, a sice navzdory tomu, co ten úřad sám opomíjel 
a že zanedbal vykonávat svoji povinnost. My jsme na základě pohledu do minulosti zjistili, že veškerá 
krajina kolem dokola, ulice a všechny budovy byly zcela zchátralé a zpustlé, přičemž i bližší les byl vinou 
mýcení naprosto zruinován. Skutečně nedokážeme pochopit, že věci začínají nanovo s tím, že se do vaší 
činnosti opět vměšuje úřad – jako tomu bylo již v dobách, kdy jste Středisko převzali pod svoji správu 
a započali s tím, abyste vše opravili, uskutečnili nové zalesnění a opět uvedli krajinu do pořádku; přitom 
žádná z těchto úředních osob nerozumí ničemu z toho, co jste činili a co i nadále vykonáváte. My jsme 
vše nejpřesněji vyzvěděli a objasnili jsme, že jste ve svém Středisku v Hinterschmidrüti vykonali velké 
věci, a navíc jste se postarali také o obnovu a záchovu přírody i ptačí říše, zatímco úřad vskutku nepodnikl 
v žádném ohledu nic pro to, aby změnil k lepšímu katastrofální stav budov, okolní krajiny a vymýceného 
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lesa. Naslouchali jsme také chodcům, kteří hovořili o tom, co jste zde zvládli zřídit, a ti se vyjadřovali 
v tom smyslu, že neočekávali, že zde naleznou opravdový ráj atd. 

Billy   My jsme tu právě byli, jak se u nás říká, »cizáčtí lumpové«, a tak jsme částečně vnímáni ještě 
i dnes, a zjevně i ze strany jistých členů turbenthalského úřadu. Přitom se tážu sám sebe, jestli jsou i tito 
členové ještě i dnes ovlivňováni tou náboženskou sektou, která byla odpovědná za to, že jsem byl 
pronásledován všude po světě a že do této chvíle proběhlo již 25 pokusů o to, abych byl sprovozen 
ze světa. Do této chvíle naposledy takový pokus proběhl, když jsem s ... a ... seděl před domem a padl 
výstřel, přičemž shoda okolností vedla k tomu, že kulka byla vystřelena do nebe. První vražedný útok 
na můj život proběhl v Indii, a sice v Mehrauli v oblasti Dog Hill, kde mne projektil strefil do levé paže, 
a sice v přítomnosti Dr. Radakrishnana, indického prezidenta, a také v přítomnosti slečny Rogersové 
a paní Fiskové, což byl důvod, proč byl ten útok nahlášen na policii, která sepsala protokol. 

Safaar   To je mi známo, ale je skutečně nepochopitelné, že ten úřad ... 

Billy   ... věci se právě takto mají, což se ale všechno sveřepě popírá, že to dál nejde. To právě v neposlední 
řadě i proto, že viníci na sobě nechtějí mít špínu a tváří se tak, jako by nikomu nebyli schopni zkřivit ani 
vlásek. Tak se ale věci mají na celém světě, a vše se bude ještě mnohem více zhoršovat, neboť přelidnění 
bude do budoucna přinášet zlé plody, přičemž budoucnost žel nevypadá růžově, ale přinese pro lidstvo 
opravdovou katastrofu. Vinou své hlouposti většina pozemšťanů stále ještě nepochopila, že znečišťování 
životního prostředí, změnu klimatu, ničení všech ekosystémů, přírody, zvířectva a rostlinstva zaviňuje 
obrovská přelidněnost. Zejména ani ti ztřeštěně, zmateně a hloupě agitující demonstranti – jako např. ti 
z hnutí »Fridays for Future« a »Poslední generace« – nejsou dostatečně inteligentní na to, aby pochopili, 
že problémy spojené s ničením planety a životního prostředí a s další existencí lidstva může vyřešit pouze 
celosvětové zastavení porodnosti, a tím pádem rapidní a nezbytná redukce lidstevních zástupů. 
V důsledku překypujícího přelidnění se pozemšťané stávají ve své většině stále hloupějšími, 
nevzdělanějšími a neznalejšími, neboť opět stále více a více vyvstávají sekty a náboženství, jakož 
i vylhané světonázory, které nekonečně podporují víru, a tím i zdánlivé myšlení. Proto se stále více a více 
negativně proměňují i způsoby chování lidí, kvůli čemuž například stále více dětí a mladistvých vraždí 
jiné děti a mladistvé, jelikož se mění již tak negativně, že pro ně život nemá již ani pranepatrnou hodnotu, 
ať už jde o život lidí, vyšších a nižších zvířat či jiných živočichů. Z toho důvodu se děti a mladiství již 
notnou dobu zvrhávají tak negativně, jako se »dospělí« zvrhávají již od nepamětných dob, »dospělí«, 
kteří se pobíjejí ve válkách či vojenských přestřelkách, a tímto způsobem se baví legálním vražděním, 
zabíjením a bořením. Tímto způsobem byly od nepaměti páchány vraždy celých národů, resp. genocidy, 
přičemž hlavními vraždícími zloduchy byli armádní vojáci, jako je tomu žel ještě i dnes, protože 
pozemšťané se stali ještě horšími, než byli dříve. Vývoj s sebou dokonce přinášel, že vznikaly vražednické 
organizace (dříve takzvaná lenní vojska), k nimž dnes patří například NATO a jiné žoldnéřské organizace; 
vždyť NATO není nic jiného než vražednická žoldnéřská organizace, jakou je i každé vojsko a žoldnéřské 
oddíly, které dříve vycházely i ze Švýcarska, a sice prvotně jako takzvaní »vojané v cizích službách«, 
německy »Reisläufer«. 

Safaar   Copak se skrývá za tímto pojmem? 

Billy   To jsou muži, kteří táhli do války, což se tehdy označovalo pojmem »reis louffen«. Obecně to byli 
jednoduše muži, kteří vstoupili do cizích válečných služeb a byli vlastně podle dnešního chápání 
samostatnými žoldnéři. Ti byli – pokud to dám ještě správně dohromady – nazýváni ve francouzsky 
mluvícím Švýcarsku »mercenaires« a v italsky mluvícím Švýcarsku »mercenari«. Pojem »Reisläufer« byl 
vlastně ve středověku ještě neutrální, ale v běhu raného novověku nabyl dosti negativního významu, 
následkem čehož získal špatnou pověst. Pokud mi ještě správně funguje paměť, tak v polovině 18. století 
vyvstal ve švýcarském lidu rozdíl mezi pojmem »Reisläufer« a »žoldnéř«, a to proto, že oni vlastní 
žoldnéři se zavazovali vykonávat službu pro vrchnost za peníze, resp. žold. V protikladu k nim si vrchnost 
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nepřála individuální vojenské nasazení »vojanů v cizích službách«, tedy oněch »Reisläufer«, a ani je 
nezavazovala ke služebnímu výkonu. Status těchto vojanů, kteří táhli do války, tedy »Reisläufer«, byl tedy 
v protikladu k žoldnéřům zrušen a byl změněn v žoldnéřskou službu, která byla reglementována 
oficiálními smlouvami. Vojané v cizích službách, tedy »Reisläufer«, se mohli dříve angažovat jako 
jednotlivé osoby nebo ve skupinách, které vznikaly v takzvaných svobodných rotách, přičemž se 
dobrovolně a se soukromou smlouvou podřizovali autoritě právní svrchovanosti toho kterého cizího 
panovníka a angažovali se pro něj. Potom ale nadešla doba, kdy byl status »Reisläufer« i žoldnéřů 
ve Švýcarsku zakázán a kdy byla proklamována neutralita. 

Quetzal   To jsem nevěděl – někdy jsi samé překvapení s tím, co všechno víš. 

Safaar   Tyto věci jsem rovněž vůbec neznal. 

Billy   Pak jsem vám tedy mohl vyprávět něco staronového, ale to, co jsem pověděl, patřilo právě v mé 
době ke švýcarským dějinám a ty představovaly školní předmět, který bylo nutno si osvojovat. Ale chtěl 
jsem ještě něco říci o žoldnéřství jako takovém, neboť ve Francii existovala například Légion étrangère 
(Cizinecká legie). Právě tak existují i wagnerovští žoldnéři, které založil Dmitrij Valerjevič Utkin, příslušník 
tajné služby a zlý neonacista, jenž pro svůj žoldnéřský oddíl použil jméno hudebního skladatele Richarda 
Wagnera (pozn.: jméno Wagner znamená vlastně kolář/bednář, výrobce vozů, dříve též povozník), 
a proto se ten oddíl nazývá wagnerovští žoldnéři. Utkin je nyní ostatně mrtvý, jelikož letadlo, v němž 
chtěl letět z Běloruska do Moskvy, vybuchlo 23. srpna 2023 u Kuschenkina v Tverské oblasti, přičemž 
s ním letěl i oligarcha Jevgenij Viktorovič Prigožin, vůdce wagnerovců. Amerika má zase vražednickou 
organizaci Blackwater – mimo mnohé jiné vražednické organizace –, zatímco Německo má i vícero firem, 
které po celém světě nabízejí žoldnéřské služby, přičemž vraždí a boří, že to dál nejde, jako kupř. 
na Blízkém a Středním východě a v Africe, kde aktivně působí několik tisíc německých žoldnéřů – 
náruživých vrahů, neboť žoldnéři a vojáci jsou v tomto ohledu naprosto stejní. Avšak tyto způsoby jsou 
vlastní i většině národů, jenže ta vraždí, mučí, znásilňuje a boří poněkud jiným způsobem, totiž tehdy, 
když se to od ní štvavě žádá nebo když vypění, anebo když k tomu dostane rozkaz, jako například 
od armády. Z toho lze ale vskutku vyloučit jen velmi malou část lidí, menšinu, která nevraždí a neboří, 
když je z nějakých důvodů »rozhozena« a ztratí trpělivost. K této menšině patří například rozumní lidé, 
kteří se zaobírají »Učením pravdy, Učením Tvořivé energie, Učením života«, přičemž prvotně, resp. dříve 
se »Učení Tvořivé energie« nazývalo jednoduše »Učením ducha«, protože ještě nenadešel čas k tomu, 
aby byl starotradiční chybný pojem »duch« vykořeněn a správně přejmenován na »energii Tvoření«. 
Zejména je ve vztahu k té řečené minoritě nutno zmínit lidi, kteří si na základě své počestnosti osvojili 
toto Učení a kteří usilují o to, aby se stali opravdovými lidmi. To jsou zpravidla lidé, kteří si uvědomují 
svoji odpovědnost a kteří ještě umějí používat logiku, rozum a zdravý úsudek, díky čemuž dokážou 
pěstovat svobodné, dobré, jakož i otevřené a samostatné myšlenky. A poctiví lidé tohoto druhu jsou 
zpravidla – až na několik málo výjimek – pasivní členové FIGU a členové Základní skupiny FIGU, kteří 
efektivně a skutečně usilují o to, aby vedli svůj život v souladu se skutečností a její pravdou. Z toho 
důvodu – a to se mnohokrát prokázalo – se dnes těmto lidem daří mnohem lépe než dříve, kdy ještě 
nezačali s tím, aby překopali svůj život a stávali se těmi, které ze sebe správným způsobem vytvořili. Ti 
všichni jsou dobrými a počestnými lidmi, kteří se upřímně, ochotně a poctivě, jakož i dobře a pilně snažili 
a nadále snaží o to, aby se stávali opravdovými lidmi a aby nikdy nečinili nic, co by se příčilo životu jako 
takovému, bezpečnosti a životu každého jednotlivého člověka. Toto jsou lidé, kteří se pohybují a žijí 
mimo rámec toho, co vehementně obhajuje většina lidstva, která se mstí za to či ono a vykonává odplatu, 
čímž podněcuje smrt, zkázu a destrukci. Kvůli tomu začíná být vraždění a zabíjení na denním pořádku, 
tedy v rodinách, stejně jako ve všelijakých skupinách, organizacích a samozřejmě i v armádě, která má 
údajně provádět »ustanovení« a přinášet »mír« a »právo«, a sice pomocí útoků a válek. K těmto 
způsobům náleží vraždění a zabíjení, mučení, znásilňování a ničení všeho druhu vinou žárlivosti, zášti, 
závisti a nepřátelství všeho ražení, ale dále i posedlá touha vlastnit a závislosti četného druhu atd. Náleží 
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k tomu ale i loupení a kradení, pomlouvání, lhaní a podvádění, šarlatánství a věštění, na nejpřednějším 
místě a v nejhorším slova smyslu všechna náboženství, sekty, jakož i rozličné a někdy velmi katastrofálně 
hloupé, falešné a ztřeštěně zmatené světonázorové směry. A to či ono stále častěji a stále více a více 
udeřuje, neboť většina lidstva se ohlupuje, stává se stále neznalejší, pozbývá životních cílů a přenáší svoji 
zvrhlost už i na mládež. Proto se stává, že už i děti a mladiství se ve svém nerozumu, chybném myšlení, 
závisti, zášti, zpupnosti a všelijakém vyšilování zvrhávají a stávají se asociály a vrahy atd. A to proto, 
že jejich myšlenky byly a jsou zatracovány k víře na základě indoktrinace. Inu, v tomto ohledu jsem již 
roku 1949 napsal něco, co nyní vyvolám a sepíšu, přičemž vám chci předčíst z toho, co jsem tehdy napsal, 
následující; Sfath to tehdy přinesl jednomu známému do Ameriky, který chtěl – jak Sfath uváděl – tento 
můj literární počin přeložit do angličtiny, ale o tom jsem nikdy už nic neslyšel. Některé věci jsem již 
vyvolal a sepsal na papír, a něco z toho vám chci předčíst: 

»Vskutku, člověk má po dobu celého svého života volbu, aby si vybíral to správné nebo chybné, avšak 
toto vybírání náleží každé jednotlivé osobě samotné, nebo nějaké skupině či organizaci atd., kterou vždy 
vede nějaká osoba, která zpravidla nebývá silně ovlivněna vírou, a která ani není fanatická, takže vládne 
svými smysly, a to i po stránce skutečnosti a její pravdy. Pokud však člověk volí chybně, tak to plyne 
z toho, že jsou jeho myšlenky nesvobodné, nedobré a jaksi ›polapené‹, jelikož si v sobě na základě 
indoktrinace vybudoval nějakou víru, která tedy ustavičně, aniž by si toho povšiml, ovlivňuje jeho 
myšlenky, tedy na bázi jeho věřivosti. Tato víra ve skrytu a stále působí, což člověku umožňuje pouze 
zdánlivé myšlení, které není jen odcizené skutečnosti, ale i od základu nesvobodné, nedobré 
a nesamostatné, přičemž toto myšlení v člověku pouze budí dojem, že je logické, rozumné a soudné, 
avšak ve skrytu je řízeno vírou. Z toho důvodu to celé nemůže vést nikdy k úspěchu, zejména nemůže 
jednotlivec dospět k úspěšnému životu a k pravému lidství, a to v neposlední řadě proto, že jej víra svádí 
k tomu, aby neformoval od základu dobře svůj charakter. Tedy aby jej neformoval tím způsobem, aby jej 
hluboko v jeho charakteru již nezatěžovalo nic zlého, falešného, nevyrovnaného, nespravedlivého 
a útočného atd., nic z toho, co propuká navenek a zle působí, jakmile je to vyvoláno sebemenším 
podnětem. K vraždění a zabíjení vedou rychle a bezmyšlenkovitě i patřičné rozkazy – jako od vojenské 
moci, na základě vojenské povinnosti či od bezpečnostní služby atd. –, jakož ale i osobní vzrušení, 
pobuřování, poštvávání, sobectví, zločin, vztek, jiné vyšilování, žárlivost, nepřátelství, zášť, pomsta 
a odveta atd. Tak je tomu proto, že násilí a usmrcování ulpívá od nepaměti v lidském charakteru a lidé 
tyto faktory ani dnes ještě nepotírají. V křesťanské bibli od Martina Luthera se například sice říká 
»Nezabiješ« (5. Kniha Mojžíšova 5:17 atd.: 10 přikázání), avšak tato přikázání byla hojně, opakovaně 
a stále více a více měněna, a tudíž původnímu textu odpovídají už jen částečně, nebo už vůbec, jako je 
tomu i v koránu, súře 6, kap. Al-A'raf, a sice ve jménu Alláha, Všemilostivého a Milosrdného. V židovství 
tvoří 10 přikázání základ židovského náboženského zákona ... 

Také v Pentateuchu a Exodu můžeme nalézt lidmi vymyšlená přikázání, avšak nejlepší náboženský vtip 
je pronášen v bibli – 1. Kniha Mojžíšova 9:6, Lutherova bible – v této podobě: ›Kdo prolije krev člověka, 
toho krev bude člověkem prolita, neboť člověka Bůh učinil, aby byl obrazem Božím.‹ Neboť na tomto 
místě imaginární a údajný Bůh ihned vehementně odporuje přikázání ›Nezabiješ‹, a sice v tom smyslu, 
že má být pomstychtivě prolévána krev lidí a že má být popraven a usmrcen člověk, který sám zabíjel. 
Tento protimluv se od nepaměti rozšiřoval na celé Zemi a způsobil zavedení trestu smrti, který byl 
od těch dob vykonáván prakticky ve všech státech na Zemi a je na bázi fanatické religiozity 
a pomstychtivosti vykonáván v různých státech ještě i dnes, to právě hlavně ze strany nábožensky 
věřících a příslušníků sekt. Mimoto je toto hloupě troufalé a primitivní lživé tvrzení o tom, že Bůh učinil 
člověka, ›aby byl jeho obrazem‹, naprosto směšné coby argument, proč se musí požadovat i krev 
člověka, který sám prolil lidskou krev. Primitivněji a hloupěji nelze trest smrti zřejmě odůvodnit, tedy 
v tom smyslu, že imaginární Bůh vytvořil člověka ke svému obrazu, což má být důvod pro to, aby byl 
zabit, resp. zavražděn.« 
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Nuže, toto je něco z toho, co jsem tehdy napsal a co jsem nyní vyvolal, nicméně zamýšlím tuto věc 
vyvolat a sepsat v plném rozsahu. Podle mého uvážení většina pozemšťanů od roku 1949 ve svém 
vědomí a po stránce skutečnosti a její pravdy nedospěla jinak než jen tělesně, a proto není schopna 
pěstovat svobodné, otevřené a samostatné myšlenky. Naopak tato většina pěstuje pouze myšlenky, 
které ji činí nesvobodnou a které ji zotročují vlivem vlastní vyšinuté a zmatené víry v Boha, Božího syna, 
světce či anděly atd. – nebo v satana. Toto onu většinu zatěžuje do té míry, že může svoji myšlenkovou 
práci provádět pouze ve smyslu zdánlivého myšlení. To ovšem vede k věrským zvrácenostem, jako je 
tomu kupříkladu v Persii, resp. Íránu, kde jsou bičovány ženy, které nenosí pokrývku hlavy (hidžáb; pozn. 
překl.), přičemž v Íránu a v Afghánistánu jsou lidé kamenováni a jinak popravováni, a tedy zabíjeni, resp. 
vražděni tehdy, když nesmýšlejí stejně jako nábožensky fanatičtí vládnoucí, jak jsem viděl v budoucnosti 
již se Sfath, stejně jako mnoho jiných věcí. Avšak o to se většina národů nestará, a zvláště ani vládnoucí 
činitelé, kteří bývají úlisně »otřesení« a »soucitní« jen podle svých úst, a kteří tedy útrpnost, soucit 
a účastenství pouze pokrytecky předstírají, zatímco ve skutečnosti nevěnují ani jedinou čistou, upřímnou 
a soucitnou myšlenku tomu, co se s lidmi dělá a že jsou týráni, mučeni, sexuálně zneužíváni, nebo 
dokonce zabíjeni. Je to skut... 

Safaar   ... přesně to jsme v posledních dnech zjišťovali při svých průzkumech, když jsme zkoumali povahu 
a charakterové vlastnosti vůdčích státních činitelů, zvláště tady v Evropě a Americe. Vyslovuješ skutečně 
to, co jest fakticky dáno, takže odpovídá pravdě to, co zmiňuješ. 

Quetzal   Ano, a to je úděsné. 

Billy   To vím, neboť často analyzuji vládnoucí činitele, které pozoruji v televizi a na jejichž mimice 
pokaždé rozpoznávám, co si v sobě skutečně myslí, zatímco z jejich úst se lživě a podvodně line něco 
jiného než to, co odpovídá pravdě. Krom toho jsme já a Bermunda zjistili, jak se například ta nevrchnější 
vládní osoba v neonacistické vládě Německa falešně přetvařuje a že není schopna vládnout, jelikož je 
v sobě samé tak nestabilní, že se nechává indoktrinovat živly, jejichž idey, hloupé nápady a intriky, jež 
jsou totožné s těmi nacistickými, si osvojuje a nyní podle nich i jedná, zatímco své vlastní, osobní názory 
v sobě dusí, což je přístup, jaký si nevědomě osvojila již před nějakou dobou. 

Safaar   Jsi bystrý a dobrý pozorovatel a analytik, neboť to, co říkáš a ... 

Billy   ... ano, ano, ale to říkat nemusíš, neboť jednak to vše přinese jen nepřátelství a útoky a jednak se 
bude vše tak jako tak popírat, přičemž většina populací ani nechce vidět, co skutečně všechno na pozadí 
a v tajnosti dělají její vládnoucí, aniž by se o tom populace kdy dověděly, takže jsou udržovány ve stavu 
hloupějším než jen hloupém. Pouze minorita samostatně myslících a počestných lidí se snaží o to hledět 
za kulisy vlád a rozeznat tak, jak je lid voděn za nos, a jak tedy část osob z vlád, úřadů a bezpečnostních 
složek vykonává svoji moc a utiskuje poctivé občanky a občany. To jsou způsoby, které jsou částečně 
vlastní dokonce i členům úřadů, tedy nejen penězochtivým a nepoctivým vládnoucím a bezpečnostním 
orgánům, což je korunováno i korupcí, kterou to celé s sebou navíc přináší, avšak o tom – jak říkáme – 
zcela nemluvě, neboť korupce je zjevně rozšířena jako nákaza a různí nepoctiví a ziskuchtiví živlové se jí 
obohacují. To ovšem skutečně nemůže a nesmí být zobecněno, neboť existují i počestní vládnoucí 
a členové úřadů a bezpečnostních orgánů. 

Safaar   Quetzal a já jsme zjistili, že existují takoví, kteří navenek veřejně bojují proti korupci nepoctivých 
osob pouze proto, aby zakryli svoji vlastní korupční aktivitu. A že korupce existuje ve všech státech 
na Zemi, to je nepopiratelné, a to i v Americe, kterou pozemšťané tak vychvalují, a sice v úřadu 
prezidenta, což se ale veřejnosti zatajuje, a navíc se to i popírá. A tak veřejnost není informována 
o faktické pravdě, jak jsme s Quetzal vyzkoumali v průběhu posledních dní, a tak je tomu bez výjimky 
ve všech státech. Fakticky jsme spolu s Quetzal shledali, že v každém státě na Zemi bylo možno nalézt 
výskyt korupce, a to zejména v patrech státního vedení. Národy všech států jsou navíc více či méně 
obelhávány a podváděny, pokud jde o machinace úřadů státního vedení a události, jež jsou drženy přísně 
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pod pokličkou, jsou klasifikovány v tajných dokumentech a nemají se dostat na veřejnost. Kromě těchto 
zjištění, k nimž jsme mohli dospět v posledních dnech na základě svých výzkumů, vládnou mezi různými 
politickými stranami v patrech státního vedení sváry, a tudíž nelze dosáhnout při tvorbě usnesení 
jednotnosti, takže bývá jedna nebo druhá politická strana zákonitě znevýhodňována. Očividně nejsou 
tady na tomto světě hodnoty logiky, rozumu a zdravého úsudku mezi lidmi ještě v žádném ohledu tak 
vyvinuty a jsou dosud na tak primitivní úrovni, že nemohou působit tak, aby lidé rozpoznali, 
že stranickost je absolutně chybná věc, pokud jde o to vést nějaký stát a jeho lid. Jelikož my toto velmi 
přesně víme, neexistuje u nás vůbec žádná politická strana, a tudíž je naše Grémium na planetě Erra 
také oproštěné od jakéhokoliv stranického systému, přičemž u nás, na planetě Erra, neexistují ani jinak 
vůbec žádné politické strany v jakékoliv podobě. 

Billy   To vím, stejně jako to, že hlasování u vás probíhají pouze pomocí obrovského Grémia, jež zastupuje 
celkové obyvatelstvo planety Erra a jehož členové nikdy nejsou tíž, ale při každém sezení jsou to jiní lidé 
z celkového lidstva Plejaren, přičemž na sebe ani nikdy nezvyšují hlas, a ani se nepřou. Ale odchylujeme 
se od vlastního tématu, které jsi nastínil. Hovořil jsi totiž o korupci, která je ve všech zemích na celém 
světě prakticky na denním pořádku. Toto jsme například, Bermunda a já, shledali také na Ukrajině, kde 
jsme mohli zjistit, jak podlým způsobem působí v tomto smyslu Zelenskyj, který si úplatně nahrabává 
peníze do vlastní kapsy, a proto pouze »polovičatě«, podvodně a na odiv, resp. čistě formálně postupuje 
proti korupci. On sám vězí v hluboké korupci a mastí si vlastní kapsy závratnými financemi, které mu hází 
hlupáci a ostatní takzvaní »pomocníci« ze západních zemí, přičemž na čelném místě v tomto smyslu 
působí Německo. To dokazuje, že hloupost nezná mezí, a to ani u těch neonacistů, kteří dřepí v německé 
vládě, a totéž platí také pro jednotlivé další vládnoucí v ostatních zemích, kteří sice nejsou ryzí nacisté, 
ale napodobují na úrovni nacismu jejich chybné myšlení, orientují se podle něj, a rovněž podle něj 
i jednají. Tak nějak se mi zdá, že tito lidé jsou tak hloupí, tedy právě tak zdánlivě myslící, že jednoduše 
napodobují ony pravé neonacisty, kteří ve svém nacistickém myšlení bez zábran podporují Zelenského 
a Ameriku zbraňovými dodávkami, penězi a municí atd., čímž podporují nekonečnou válku mezi 
Ukrajinou a Ruskem a nekonečné vraždění, boření, mučení a znásilňování. Rovněž se zcela zamlčují 
veškeré zlé hrůzy, které si dovolují páchat ukrajinští vojáci, zatímco vše, co se týká Rusů, se hanlivě 
rozkřikuje do celého světa. A tak jsem spolu s Bermunda viděl, jak v jedné vesnici Ukrajinci bez okolků 
zastřelili své vlastní krajany, když vyhledávali v troskách nějaké věci. Viděli jsme také, jak ukrajinští vojáci 
zajali a odzbrojili ruské vojáky, avšak za krátkou dobu je pak rovněž zastřelili. Díky nasazení Bermunda 
jsme registrovali četné lstivé a úskočné činy Zelenského, jakož i to, že se stal coby přisluhovač Ameriky 
tajně oligarchou, přičemž ale na stranu druhou licoměrně potírá jiné oligarchy, pokud mají v nějakém 
ohledu něco společného s Ruskem nebo o nich jednoduše vzejdou takovéto domněnky, načež Zelenskyj 
inkasuje jejich majetky, aby jimi údajně financoval opětovnou výstavbu na místech válečných škod, 
přičemž on ale, inu, každé slovo je přílišné, a to i v tom směru, že jsme zjistili, že Zelenskyj ohledně 
státních financí – ach což, hovořím příliš, neboť to tak jako tak nepřinese užitek, protože lidé věřící 
Americe a Zelenskému se nenechají poučit, jelikož pro ty zůstává Rusko jednoduše obrazem nepřítele. 
To, že Putin vinou Ameriky zahájil na Ukrajině válku, je sice zločinné a odporné, ale že je kvůli tomu 
hrubě zatracován ruský lid falešnými míněními a protiruskou propagandou, to prostě není správné, 
neboť většina ruských lidí určitě válku nechce. Amerika, která hegemonicky doufá v to, že uvede Ukrajinu 
a současně i Rusko pod svoji světovládnou kontrolu, si však spálí vlastní prsty, a to dříve či později. 

Safaar   To nemáš otevřeně říkat, neboť ... A je také ... – Žel nás s Quetzal volají a musíme naléhavě pryč. 
Vrátíme se zpět tak rychle, jak to bude možné. 

Billy   Však to se může stát, jděte tedy – o Zelenském přece budeme moci hovořit poté, co se vrátíte. 

Safaar   To učiníme, ale jak dlouho bude trvat, než se vrátíme zpět, to nemohu říci, neboť o tom se 
nehovořilo. 
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Billy   V pořádku, svět se přece kvůli tomu nezboří. Pak tedy ... 

 

9. září 2023, 3.11 hod. 

Pokračování kontaktního rozhovoru z 6. září 

 

Quetzal   Jsme opět zde. – To celé trvalo déle, než jsme si mysleli. 

Safaar   Je tomu tak, tím se posunula i doba mého návratu na planetu Erra. 

Billy   Ano, očividně. Ale navzdory vaší delší nepřítomnosti vás opět vítám a zdravím. 

Safaar   Přirozeně, promiň – opomenul jsem vyslovit svůj pozdrav, samozřejmě tě rovněž zdravím. 

Quetzal    K tomu se chci připojit – promiň. 

Billy   Však to není problém – to se může stát. Když vám to vyhovuje, vrátím se k tomu, o čem byla řeč 
v době, kdy jste byli odvoláni pryč: Řeč byla přece o Zelenském, k čemuž jsem chtěl povědět, že do jeho 
vlastní kapsy plyne tajně a podvodně hodně peněz, což jsme mohli s Bermunda beze všech pochyb 
a nesporně konstatovat. Avšak korupce probíhá i ve vztahu k mnoha firmám a koncernům, které se 
zaměstnávají drancováním planetárních zdrojů. A tak jsme – myslím Sfath a já – viděli i důsledky toho, 
že za drancováním planety vězí častokrát korupční machinace, kvůli čemuž se planetární řád zcela 
vychyluje z rovnováhy. Vinou těchto drancovních aktivit se totiž začaly neobvykle posouvat zemské 
tektonické desky, a to již před více než 6 dekádami. Tyto desky se tedy začaly netypicky posouvat, což 
koncem února 1960 vedlo k těžkému zemětřesení v Maroku, jež si vyžádalo velmi mnoho tisíc obětí. 
A musí být řečeno, že v tomto ohledu nebylo nikdy vyzkoumáno, kolik obětí to skutečně bylo, neboť těch 
bylo – na základě přesných šetření Asket – mnohem více, než kolik se »odhadem« udávalo. To jsem 
tehdy viděl spolu s ní, když jsem se jí tázal, zda mě může dopravit na to místo, kde jsme to celé pozorovali. 
A to, co se tehdy stalo, se bude v příštích dnech opakovat a opět si to vyžádá tisíce lidských životů, 
přičemž tentokrát se to odehraje v částech pohoří Atlas. To zemětřesení je něco, co souvisí 
s machinacemi pozemšťanů a částečně vzniká z nepřirozených příčin – což seismologové atd. 
samozřejmě popírají, protože ti chtějí přece všechno vědět lépe. Totéž platí i ve vztahu ke klimatu, resp. 
klimatické změně, která byla vytvořena neodpovědnými machinacemi pozemšťanů. A to se stalo proto, 
že nezadržitelně rostoucí přelidněné masy požadovaly stále více a více produktů, kvůli jejichž výrobě 
byly ze Země vytěžovány suroviny, což bylo následně spojeno s produkcí výfukových plynů CO2 a jiných 
škodlivin, jakož i s tvorbou opadů a smetí atd., které též otravovaly atmosféru, a nakonec tím pádem 
vyvolaly zvrat, resp. ničivou změnu klimatu. V důsledku toho začalo pak klima bláznit, a od té doby 
táhnou všemi zeměmi obří bouře, jež páchají gigantické destrukce, avšak žádají si též velmi mnoho 
lidských životů, jako se to v současné době děje na severu a jihu Evropy, ale bude se to navíc dít 
i v Americe, Jižní Americe, Kanadě a Africe. Pokud si správně vzpomínám, bude v nejbližší době zasažena 
bouří také Libye, což si vyžádá tisíce lidských životů. Při tom bude hrát ovšem zlou úlohu moře – přesně 
si už nevybavuji, co se všechno stane –, jakož i něco, co bude poškozeno. 

Nuže, všechna ta ustavičná, bezskrupulní, neodpovědná obří drancování zemských zdrojů, tedy ono 
lačné a bezmezně na finanční zisky zaměřené drancování planety činností firem a koncernů, jež 
provádějí tyto machinace kvůli lačnosti přelidněné společnosti, přinášely pro klima a Zemi zlé následky 
a budou přinášet následky ještě mnohem horší – to vím od Sfath, který mi to vše byl schopen i dokázat 
a umožnil mi vidět mnoho věcí, jako i to velmi velké nebezpečí, které přijde v polovině 30. let 21. století, 
až bude ohrožována celá Země. Toto vím proto, že mi umožnil pozorovat, co se potom odehraje, jakož 
i to, jaký zlý následek bude vposled mít drancování Země, když z ní budou lidé i nadále vytěžovat ropu, 
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železo, uhlí, plyny a kovy různého druhu atd. K tomu vím, že na celou Zemi a samozřejmě i na tektonické 
desky je vyvíjen mnohem větší a negativnější vliv, než jaký tuší a zmiňují svými tvrzeními geologové a jiní 
vědci. Ti očividně nevědí vůbec nic o tom, jak škodlivé, nebezpečné a ničivé celé to drancování zemských 
zdrojů pro samu planetu je, s tím, že ji to vychyluje z rovnováhy a že se to také dotýká tektonických 
desek, které se o sebe v normálním případě třou nebo se přes sebe posouvají, což může mít za následek 
lehké otřesy země až po velmi těžká zemětřesení. To je ovšem jev, který se odehrává i zcela přirozeně 
a je na planetě normální. Vinou obrovského vytěžování zemských zdrojů se však celý vztah přirozených 
planetárních poměrů vychýlil z kurzu, a proto se v přírodě odehrávají události, jež vyplývají pouze 
z nerozumu a viny lidí. Tím je samozřejmě v důsledku postihována a zle zasahována nejen samotná 
planeta, ale i všechny její ekosystémy a přirozeně také v plné míře příroda s celou její zvířecí a rostlinnou 
říší a rovněž i atmosféra a klima. 

Nutno je také zmínit mnoho jiných zlých a negativních věcí, jako například ohledně koronaviru, resp. 
koronavirové nákazy, která byla vinou nerozumu a neschopnosti vládnoucích prohlášena za ukončenou, 
zatímco ale stále ještě existuje a nebyla kompletně potřena. Proto si bude opět žádat lidské životy, a to 
i v souvislosti s novými očkovacími látkami, které stále ještě nejsou dostatečně probádané a jsou stále 
ještě nebezpečné, takže by se nesměly používat. Je tomu totiž tak, že výzkum takovéhoto produktu, jenž 
má být potom skutečně účinný, nebo dokonce léčivý, trvá nutně alespoň 10 až 15 let, tedy výzkum, jenž 
by vedl k výrobě skutečně nápomocného prostředku. V případě tropické malárie trvalo dokonce asi 100 
let, než byla nalezena první očkovací látka, přičemž ale nevím, jak účinkuje nebo zda je vůbec účinná. 
Krom toho je nutno povědět, že v budoucnu se bude tvrdit – což je už bezmála ustanovenou věcí –, 
že původ koronavirové nákazy je nutno hledat u jednoho druhu netopýrů, jelikož nemá za žádných 
okolností vejít ve známost, že Američan ... se spolčil s Mao Ce-tungem, s nímž záštiplně způsobil, aby 
byla od poloviny 70. let v čínských laboratořích vyvíjena koronavirová nákaza, která prodělala tisíce 
mutací a žádala si lidské životy už předtím, co v roce 2019 vinou jedné nehody (které již předcházelo 
několik jiných nehod) definitivně vypukla, začala se šířit po celém světě a stala se z ní pandemie – dlouho 
po smrti obou jejích původců. Avšak stane se to – jelikož je Amerika tak prolhaná, že od nepaměti 
nepřináší světu nic než pohromy a zhoubu a že veškerou pravdu stále více zatemňuje –, že nakonec bude 
po planetě jako »fakt« kolovat nehorázné lživé tvrzení o tom, že byl »rozeznán« původ této nákazy, který 
údajně »jednoznačně« spočívá v netopýrech nebo jiných zvířatech. Toto se v budoucnu stane proto, 
že se bude vše zapírat a překrucovat, jelikož jednoduše nesmí platit pravda o tom, že jeden Američan, 
který byl plný nenávisti, nechal spolu s čínským prezidentem, Mao Ce-tungem, vytvářet tuto nákazu 
v laboratořích, aby byly vyhlazeny velké části americké populace. Zda to však bude zajímat ty, kteří věří 
všemu, co je lež a podvod, a kteří hegemonickou Ameriku vynášejí do nebes, to patrně není otázkou. 
Faktickou skutečností je ovšem i to, že menšina počestných lidí z amerického lidu netahá za jeden provaz 
se všemi těmi nepoctivci, kteří všude plodí zlo, což činí zvláště falešní »bojovníci za svobodu«, kteří 
podporují i vražednickou organizaci NATO, kterou uvedl do života Harry S. Truman jen proto, aby se 
mohla Amerika oddávat svým hegemonickým tužbám, a sice pod pláštíkem »tvorby míru« a »vytváření 
demokracie«. To celé je snůška lží a jedná se o jeden z nevídaných podvodů na pozemském lidstvu, což 
ale nevnímá ani indoktrinovaná většina amerického lidu, ani příznivci Ameriky ve světě – a tímto 
podvodem se tedy nechávají napálit všichni hlupáci a zdánlivě myslící jedinci, kteří velebí Ameriku 
a organizaci vrahů jménem NATO. A tak je tomu přesto, že Amerika má pod svojí kontrolou již mnoho 
ze všech států světa, které se podvolují tomu, co je jim přikazováno. Vezměme si pro příklad jen toho 
Zelenského na Ukrajině, který nechává podle americké předlohy a amerického rozkazu vraždit a ničit, 
a sice pomocí zbraní a munice, které mu coby válečnému fanatikovi neuvážlivě, neodpovědně a zločinně 
dodávají ti, kteří smýšlejí stejně jako Američané, vinou čehož jsou však vražděny tisíce lidí. 

Safaar   To všechno, co ses učil od mého bratra Sfath a co jsi také na všech těch cestách a za dobu mnoha 
let strávených v pozemské minulosti a budoucnosti viděl a zažil – což pro žádného jiného pozemšťana 
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nebylo nikdy možné, a ani nikdy v budoucnu nebude – vlastně přesahuje rámec toho, co může člověk 
snést a unést. Ty jsi toho však byl i přesto schopen, a zůstal jsi přitom skromný, přičemž ani ze své obsáhlé 
práce netěžíš žádný finanční či jiný zisk. A to na rozdíl od ..., jak jsem vyzkoumal, kterému jsi k tomu 
přece ukázal cestu ... Z toho byl učiněn obchod, jakož i ... A to proto, aby ... 

Billy   Ano, já vím, ale říci to otevřeně by mi způsobilo těžkosti, neboť lidé pravdu neslýchají rádi, a proto 
by se ihned spustila soudní žaloba, kdybych otevřeně pověděl to, co je skutečnost. To jsem přece zažil 
vícekrát, a proto jsem se i v těchto ohledech naučil mlčet, jak to bylo nezbytné již od doby mého dětství 
a jak se to táhlo mým životem. Ale hovořme o něčem jiném, totiž o tom, že mezi pozemšťany, resp. lidmi 
na Zemi, existují právě mnozí, kteří chtějí vždy a se vším stát na nejčelnějším místě a kteří chtějí být těmi 
největšími a nejlepšími. To je něco, co si ale já sám pro svoji osobu nepřeji. Mnozí jsou totiž právě 
nabuzení do filmového předvádění, resp. lační po filmové nebo fotografické prezentaci, anebo chtivě 
touží být jiným způsobem viděni, takže se všude tlačí do popředí a podvodně se sunou na nejčelnější 
místa, aby byli právě viděni a obdivováni a vypadali jako důležití. Na tom mi ale nezáleží, neboť já chci 
zůstávat v pozadí, v klidu vykonávat svoji práci a nebýt veleben. To se ale žel stává až příliš rychle, tedy 
že bývá člověk veleben, a sice v dobrém i zlém smyslu. Ale chci povědět: Když člověk dělá něco, co 
nějakým způsobem pomáhá spolubližním, nebo když například vykonává něco hodnotného, čemu se 
mohou spolubližní učit a díky čemu se jim lépe daří a lépe rozumějí životu, tak bývá veleben. Anebo to 
může být jednoduše tak, že člověk otevřeně vyučuje skutečnost a pravdu, nebo říká, co je život 
ve skutečnosti, jak má dobře vypadat a jak jej má člověk vést, aby žil správně a řádně. A když tedy 
přináším »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života«, tak jsou za něj s naprostou jistotou lidé 
velmi vděční, když mohou toto Učení studovat, dokážou jej pro sebe využívat a jsou schopni svůj život 
a bytí obracet v radost, spokojenost a dobrým směrem, což je přece část účelu celé věci. Že jsou pak lidé 
vděční, to je přece jasné a samozřejmé, ale když ve mně pak kvůli tomu spatřují něco obzvláštního, tak 
to není ani správné, ani dobré, ani jakkoliv přiměřené, neboť lidé dnes vědí, že jsem »Učení pravdy, Učení 
Tvořivé energie, Učení života« jednoduše neobdržel, neboť každou špetku vědomostí a dovedností si 
museli všichni zvěstovatelé Nokodemionovy Nauky již od doby před 9 miliardami let stále znovu 
a nanovo, dle té které doby, celkově napracovávat z vlastní Tvořivé energie, jež dlela v nich samých; 
proto jsem si i já musel Nauku dle její dnešní hodnoty a dnešního chápání sám vypracovat na základě 
tvrdých školení a studia, stejně jako si i každý jiný normální člověk musí sám namáhavě všechno osvojit 
a uchovat to pro svůj život ve svém vědomí po dobu svého vývoje. Toho je však schopen pouze tehdy, 
když se učí stále dál a když se v tomto ohledu nikdy nevzdá. To je něco, čemu jsem se ve svém životě učil 
již velmi brzy, jednak u své matky a otce a jednak u Sfath, kteří mi byli velmi dobrými učebními mistry. 

Mám-li k celé věci povědět něco dalšího, pak to, že jakmile nějaký člověk udělá něco, co se jiným nehodí 
do krámu, co nechápou, s čím se nedokážou ztotožnit, co v ni vzbuzuje závist nebo co jim jednoduše 
nepasuje atd., tak se uchylují k osočování, a to i přesto, že tím dotyčný člověk nikoho neobtěžuje ani 
neuráží nebo nikomu nezpůsobuje újmu. Při tom je lhostejné, o co se jedná a jak nepodstatné to celé 
je, a tak lidé napadají nebo trápí dotyčnou oběť, jelikož je pro ně podstatné pouze to, aby byla tato oběť 
nějak poškozena, týrána, nebo dokonce zabita, protože lidem se právě jednoduše nehodí, co tato oběť 
dělá. Pak se uchylují velmi rychle k osočování, obtěžování, ničení nebo podněcují rvačky, či dokonce 
páchají útoky na život dotyčného a vraždí ty, které z nějakých chorých a idiotských důvodů nenávidějí 
nebo jimž prostě závidí. 

Quetzal   To je mi nejlépe známo, neboť my, Plejaren, se učíme již od nejútlejšího mládí tomu, aby se 
takovéto chování nemohlo nikdy objevovat, neboť je nám od nepaměti známo, že takové chování je 
zvláštním rysem lidí, kteří jsou sobečtí, jako byli v dřívější době naši předci. Když bylo však toto 
vyzkoumáno a byl nalezen důvod těchto způsobů, který tkvěl v jisté podobě žárlivosti a sobeckosti, tak 
byl v tomto ohledu vytvořen učební obor, jemuž se musela každá osoba povinně učit, aby se tento zlořád 
nemohl vyskytovat. Proto se také stalo povinností, aby byla s touto věcí konfrontována i mládež a učila 
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se tomu, aby již ve svém nejútlejším mládí dokázala tyto člověka nehodné způsoby chování potřít do té 
míry, aby se odstranily již ve svých počátcích a nemohly se nikdy stát faktorem, jenž by se mohl stát 
skutečností. 

Billy   Tomu jsem se sám učil již u Sfath. 

Safaar   K tomu si dobře vzpomínám na to, jak zvídavý jsi byl a jak jsi mého bratra z toho důvodu 
neúnavně zahrnoval otázkami. 

Billy   Tak tomu právě bylo, neboť již tehdy jsem se o vše zajímal, a to mi zůstalo až do dnešního dne. 
Tady mám teď jeden e-mail, který si máte přečíst, ale já sám jsem z něj nečetl nic kromě začátku. ... 

 

Předmět: Pozadí jednoho proroctví a dotaz na něj 
Datum: 8. září 2023 v 21:05:08 SEČ 
Komu: Elisabeth 
 
Ahoj Elisabeth, 
jak se Vám daří? Jsou všichni zdraví a v příznivém stavu? 
My se připravujeme na dvoutýdenní dovolenou a doufáme, že si při ní odpočineme. 
Důvod, proč píšu, spočívá v tom, že mě v myšlenkách velmi zaměstnává jedno proroctví, i kvůli aktuální 
situaci u nás v Evropě. 
Billy mimo jiné zmiňuje, že »ruský medvěd osvobodí Evropu«. 
Doufám, že jsem tuto výpověď nepochopil špatně. Ovšem kladu si hlavní otázku, jak mají lidé akceptovat 
takovýto systém z Ruska, který mnozí lidé znají na základě svých dřívějších nehezkých zkušeností, které 
nasbírali během studené války v souvislosti s ukrutnou sovětskou doktrínou? A jak má tento systém 
osvobozovat od doktríny USA? Co činí tento ruský systém lepším, než jsou jiné totalitářské systémy, jako 
např. ty v Číně, Íránu, USA a Severní Koreji? 
Jsem se svými úvahami na špatné stopě a přehlížím něco? 
Aktuálně není patrné, že by si chování ruské vlády získávalo hodně přátel, natož aby se aktuální ruský 
systém za stávajícího státního vedení prezentoval vůči Západu jako lepší a hodný usilování. Dostali jste 
Billyho prostřednictvím hlubší vysvětlení, na jejichž základě by šlo tu prorockou výpověď pochopit 
a vnímat ve správném světle? 
V budoucnu se budou muset zřejmě na Východě, popř. v Rusku, konat pronikavé a pozitivní změny, které 
toto zmiňované »osvobození« budou umožňovat, ačkoliv za jeho účelem má být použito vojenské násilí. 
Lze spíše očekávat, že za aktuálních podmínek nebudou západní Evropané z ruského osvobození jásat, 
a už vůbec ne z toho, že se tady má etablovat jiný totalitářský systém. 
Proto pro mě zůstává tato otázka ještě nejasná, jakož i to, jak má toto osvobození proběhnout a jak má 
být nakonec dlouhodobě akceptováno. 
Máš pro mě v tomto ohledu pár hlubších informací a nemáš eventuálně možnost obdržet od Billyho 
několik podnětných impulzů v této věci? 
Myslím si, že toto proroctví si zasluhuje být správně pochopeno a to, aby byl prostor pro spekulace 
udržován tak malý, jak to jen bude možné. 
Velmi bych se těšil z malého myšlenkového podpoření. 
Předem mnohokrát děkuji. 
Se srdečnými pozdravy a salome 
C. 
 
Salome Billy, 
směla bych se tě zeptat, co bys na toto odpověděl? 
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Mé mínění k této věci zní takto: 
Rusko se vyvinulo dále díky svému otevření a dobrému a prozíravému politickému působení Gorbačova. 
Rusko si neklade nárok a neprojevuje vůli podmanit si svět, na rozdíl od USA. Rusko usiluje o multipolární 
světový řád, v němž si každý stát zachovává svoji suverenitu. 
Toto je patrné z informací, jež vypovídají o tom, že se Rusko nevměšuje do záležitostí jiných států a nevede 
války za tím účelem, aby si je podrobilo, pokud odhlédneme od vpádu na Ukrajinu, kdy si Putin neuměl 
pomoci jinak než tak, aby se prosadil tímto způsobem, což bylo samozřejmě velmi kontraproduktivní, 
jelikož tím původcům celé této mizérie hrál do karet a ti mohli a mohou bezmála celý svět poštvávat proti 
Rusku. Ti mají přirozeně v současné době trumfy ve svých rukou, čehož hojně a plně využívají. Jak víme 
z bezpečných informací od Plejaren, byla by tato válka za pouhých 16 dnů bez velkého krveprolévání 
ukončena, kdyby se proti tomu nepostavilo Německo. Je pravda, že se Rusko nechalo veštvat do války, 
což je neomluvitelné, neboť válka je vždy a bez výjimky tím nejhorším, co může lidstvo zosnovat a co 
nikdy nepřináší mír. To je v protikladu ke lživým tvrzením, neboť válka způsobuje propukání nejhorších 
lidských zvráceností a ty pak kumuluje a stupňuje do závratna. A tak je tomu přesto, že původní příčiny 
této války nelze nalézt v Rusku, jak víme. 
Kdy a jak se ta proroctví dostaví, pokud se v ohlášené podobě vůbec dostaví, to nevíme. My, členové 
Základní skupiny, nedisponujeme jinými informacemi. 
 

Safaar   Zcela zjevně dotyčná osoba při pokládání této otázky nemyslí velmi uvážlivě, neboť to zde 
postrádám. Podle toho, jak jsem vše četl, vyplývá přece z toho proroctví jednoznačně a jasně, že se 
naplnilo. 

Quetzal   Tak tomu vskutku jest, když si jej vyvolávám ze své paměti, ale můžeš jej k nahlédnutí písemně 
předložit a zapojit do našeho rozhovoru, až jej budeš vyvolávat a sepisovat, prosím. 

Billy   Samozřejmě, okamžik, prosím, chci si jej vyhledat, ale musím k tomu mít nejprve tu knihu – – – 
tady, tady ji mám – moment – skutečně v ní to proroctví nenacházím. – – Nic, ale myslím si, že se pak 
zeptám Bernadette, ta je přece v těchto věcech vždy velkolepá, na ni se v tom mohu spolehnout. Pak 
tedy toto proroctví připojím sem k našemu rozhovoru, až mi jej pak předá na flashce. 

Quetzal   Jak myslíš – pak ho sem připoj. 

Amerika a Evropa se budou chvět, 
až z východu tvrdou rukou ku svobodě budou spět. 

Amerika a Evropa svobodu utiskujou, 
tvrdému trestu a učení ale neuniknou. 
Světovládu budou zlobně vésti chtíti 

a země, národy v diktatuře vlastní míti. 
I přijde medvěd velký, aby svobodu nesl, 
národ Rusů, by nesvobodu celou odnesl, 

která v Americe a Evropě z mnohé huby zvučí, 
a často i v jiných zemích po světě celém hučí. 

Medvěd z východu ji arci zdolá, 
a celou věc k míru a svobodě srovná. 
Do té doby čas to dlouhý, nářků plný, 

jež se slzami do světa budou rozneseny. 
Terorizmus, diktatura, zášť a válka 

tož míru, svobodě vítězná zavírají vrátka. 
Moc, světovlády lačnost derou svět, 

a v zemích četných smrtelný ryk slyšet jest. 
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Amerika a Evropa ze sebe nesvobodu dere, 
a lidstvo se pak ve válce, bídě, bědách pere. 

Strůjci nepokojů, jež v činech moci kotví, 
budou medvědem poučeni a dáno jim proroctví, 

že ambice světovládná zhoubný nepokoj jen plodí, 
což lidstvo do smrti a zkázy vodí. 

Proto medvěd roztrhá celé americké zlo, 
a také Evropě bude totéž slíbeno. 

Až z Ameriky světochtivé násilí bude zníti, 
pak svět války, zkázu plnou všude bude míti. 

A až z diktatury evropské totéž ozývat se bude 
a vražedný povyk zlého terorismu pak všude, 

pak medvěd spustí dílo své a nepokoj v zubech stiskne, 
a západních mocí zhoubné činy pryč, toť dílo jisté. 

(doslova poslední řádek: Medvěd roztrhá jejich zhoubné konání; pozn. překl). 
Bülach, 7. července 1947, Eduard Albert Meier 

 

Billy   To proroctví – – moment, toto by mělo být vlastně pro jednou řečeno kvůli pochopení: Proroctví 
ale lidé již od nepaměti obecně chápou chybně. A tak je tomu proto, že proroctví vlastně stojí na roveň 
pohrození a nepředstavuje předpověď, nýbrž také výstrahu v tom smyslu, že lidé nemají dále ledabyle 
a zle způsobit dále tak, jak to doposud činili, jelikož z toho jinak vyplyne nějaký negativní výsledek. 
K tomu je nutno povědět, že proroctví je tedy něco, co ohlašuje, co se může udát, zvláště právě tehdy, 
když budou lidé pokračovat ve stejném stylu dále a jednat tak, jak v současnosti celkově konají, a to 
i ustavičně dále do budoucnosti, z čehož ve výsledku vyplyne to, před čím proroctví právě varuje. Když 
ale lidé změní celé své jednání k lepšímu a budou nadále vše vykonávat tak, jak je to správné, tak se 
proroctví vztažené k dané věci nevyplní, neboť potom se ty prorokované věci nenaplní a vše se změní 
k lepšímu, potom bude vše dobré. 

Co se však týče předpovědi, tak ta se zakládá na jistotě, že se nějaká věc nebo událost atd. fakticky 
dostaví, takže je tato věc či událost nezměnitelná a přihodí se, to jest dostaví se a odehraje se při 100% 
jistotě, když lidé vše podnikli, resp. správně učinili. Předpověď se tedy na stranu druhou vyplní 
nevyhnutelně a nelze ji ovlivnit, změnit ani zastavit, a to ani pomocí těch nejlepších slov, snah a jednání, 
a tedy ani s těmi největšími námahami nebo s vynaložením maximální volní síly myšlenek či jinými 
způsoby. Předpověď se zakládá na něčem, co se tak jako tak udá, a tedy odehraje za všech okolností, 
a to i tehdy, když proti jejímu vyplnění hovoří všechno možné. Toto budiž pro jednou řečeno 
a vysvětleno, aby člověk správně chápal rozdíl mezi proroctvím a předpovědí. 

To, co je nyní nutno osvětově povědět k proroctví o Rusku, platí pro veškerá proroctví týkající se Ruska, 
která jsem napsal, neboť ta všechna jsou anulována, a to proto, že se vše pomocí správných slov 
a správného jednání změnilo k lepšímu. Vše tedy vyplynulo tím způsobem, že se to, před čím ta proroctví 
varovala, zformovalo díky totálnímu zlepšení a změně k dobrému. A ve prospěch toho, aby se vše 
změnilo a odvinulo k nejlepšímu a dobrému, se roku 1985 objevil v SSSR jeden odpovědný muž, který 
se vědomě a odvážně zasazoval o to, aby se na Západě rozšířila bezpečnost a namnoze také svoboda 
a mír. Toto se odehrálo zvláště v Německu, jakož ale i ve Východním Německu – vše umožnilo zhroucení 
diktatury NDR –, což byly země, které se dokázaly sjednotit. Velký »dík« za to dnes zločinně vyslovují ti 
zpustlí neonacisté v německé vládě, kteří dodávají zbraně atd. Zelenskému, čímž na Ukrajině zachovávají 
válku a vraždění, což stojí mnoho tisíc lidských životů. Ale všechny ty eticky a morálně silně zpustlé 
neonacistické živly v německé vládě to netrápí, neboť ty přece nemusejí – zatím – nastavovat vlastní krk, 
což se týká zvláště určitých velikášských, nezkušených, stranných a ubohých neonacistických živlů 

http://cz.figu.org/


13 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

v nejvyšším neschopném vedení německého státu a na jeho ministerstvu zahraničí. Že ale za válkou 
na Ukrajině vězí na nejpřednějším místě – ale skrytě a zcela tajně – Amerika, která všechno aranžuje, to 
se záměrně nejpřísněji zamlčuje. Americe se totiž nehodilo do krámu a do jejích bludných představ 
o hegemonii, že nebyla schopna své »NATO« přivést na Ukrajinu, jelikož Rusko se stavělo proti tomu 
a vehementně se postavilo na odpor. Již dříve byl slib, že se NATO nebude rozšiřovat směrem k ruským 
hranicím, porušen a nakonec celkově hozen přes palubu, a tudíž NATO inkasovalo jednu zemi za druhou 
a v těch se pak roztahovalo a zahnízdilo – což samozřejmě tajně aranžovala Amerika. A tak vedly tužby 
Ameriky ve spojení s NATO nakonec k válce na Ukrajině: Amerika chtěla ve svém zaujetí hegemonickými 
bludy posadit NATO před domovní dveře Ruska, čemuž se ale Rusko bránilo, až nakonec vedoucím 
ruským orgánům došla trpělivost a Putin s jejich svolením nechal rozpoutat na Ukrajině válku. To 
samozřejmě byl a je zločin, jakým byla a i dnes je každá válka a jakým bude každá válka i zítra 
a až do nejvzdálenější budoucnosti. Ale kdyby Rusko nezačalo tuto válku na Ukrajině, tak by ji ještě 
mnohem horším způsobem začala Amerika, pomysleme jen na ty zločiny americké armády a na Hirošimu 
a Nagasaki v poslední světové válce trvající mezi lety 1939 až 1945. Nacisté vskutku prováděli 
katastrofálně zlé, nelidské a zločinné skutky, ale to, co si dovolila Amerika s vyvoláním atomového věku 
a vývojem a použitím jaderné bomby, je mnohem zhoubnější a zlejší a ponese se to ještě dále 
do budoucnosti. 

Nyní je nutno povědět toto: Kdyby Amerikou nebyly četné země poštvány proti Rusku – zvláště Německo 
a diktatura EU –, aby dodávaly zbraně atd. válečnému fanatikovi Zelenskému, tak by Amerika ihned 
nasadila jadernou munici atd., což by vyvolalo horší katastrofu a mělo by to horší celosvětové následky 
než ty, které jsou dnes již přítomny. A to je naprosto jisté, a vlastně může svět děkovat za to, že tu 
zločinnou válku nezačala Amerika, ale Rusko. Kdyby totiž válečný úder vedla Amerika, spolu se svojí 
organizací NATO – kterou skutečně na pozadí diriguje Amerika –, tak by s velmi mnoha věcmi byl 
jednoduše »amen« a několik miliónů, ba dokonce miliard lidí by již nebylo naživu. A ještě je dlužno říci, 
že kdyby nebylo Ameriky a kdyby Amerika nepoštvala jiné vlády a národy proti Rusku – a kdyby nebyli 
vyzváni žoldnéři k tomu, aby spolupůsobili na Ukrajině, což se stalo velmi rychle, přičemž šli na Ukrajinu 
dokonce i švýcarští žoldáci, jelikož Zelenskyj se rychle spoléhal na žoldnéřský oddíl –, tak by tato válka 
ustala za 16 dní a byla by ukončena. O to ale hegemonská Amerika neměla zájem, jelikož to její bludy 
o hegemonickém postavení jednoduše nepřipouštěly. To ale nejde na vrub poctivých Američanů, ale 
týká se to pouze těch lidí v Americe, kteří se připojují k tužbám po hegemonii a kteří souhlasí s tím, co 
v tomto ohledu podniká vláda a stínová vláda. 

Ale proč se ta proroctví nenaplnila a vše se odehrálo jinak, to vyplývá – jak bylo řečeno – z toho, že se 
vše změnilo k lepšímu a že již žádné z učiněných proroctví není platné, jelikož se vše změnilo a obrátilo 
k dobrému. Vlastní okolnosti a příčiny této skutečnosti je nutno vyložit poněkud zeširoka a je třeba 
povědět následující, k čemuž mám tady nějaké informace z Wikipedie, jež ale zformuluji v krátké 
podobě: 

Roku 1985 se objevil prezident Michail Gorbačov, který byl od března 1985 do srpna 1991 generálním 
tajemníkem Ústředního výboru Komunistické strany Sovětského svazu (ÚV KSSS), přičemž Sovětský svaz 
byl od roku 1922 do roku 1991 státem ve východní Evropě a Asii; zkratka SSSR znamenala »Svaz 
sovětských socialistických republik«, který byl znám pod názvem Sovětský svaz, jenž by považován 
takříkajíc za »děs celého světa«. Gorbačov byl radikální reformátor a usiloval nikoliv o to, aby odstranil 
socialismus, ale o to, aby jej opět oživil a přestavěl do podoby výkonného systému. Propagoval 
»glasnosť« (otevřenost) a »perestrojku« (přestavbu) a zasazoval se o více svobod a také o více 
odpovědnosti pro každého jednotlivého člověka. Svými snahami si vynutil reformy v hospodářské krizi 
a umožnil také hromadný útěk lidí na Západ, jakož i pokojné demonstrace občanek a občanů NDR, čímž 
vyvolal konec diktatury NDR. Aby zachránil existenci Sovětského svazu, sáhl prezident Michail Gorbačov 
po samovládě, přičemž Kongres lidových zástupců jej následně zmocnil k tomu, aby zrušil parlamenty 
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členských států a vládl sám, přičemž Gorbačov se opíral o armádu a tajnou policii a ve straně měl 
odpůrce možné reformy SSSR, která však na základě jeho činnosti, a tedy právě jeho iniciativy nenastala. 
A za to, že díky jeho snahám nastalo sjednocení Německa s jeho východní částí, tedy právě s NDR a poté 
s Východním Německem, když byla ukončena a zrušena diktatura NDR, se ona část dnešní německé 
vlády uboze odměnila tím – tedy právě ta část tvořená vládními neonacisty –, že dodává zbraně atd. 
Zelenskému, jež jsou nasazovány proti Rusku, které je veskrze od nepaměti a nyní tím spíše Amerikou 
zatracováno a zavrhováno. 

Fakticky změnil Gorbačov, a tím i Rusko všechno k dobrému, a tudíž se Západ a svět již necítil být 
ze strany SSSR ohrožován a vzešla svoboda a mír, což vedlo k tomu, že se obyvatelstva Země uvolnila, 
jelikož nebezpečí, jež vycházela z SSSR, již nebyla přítomná. Poté byla dána jistá svoboda a forma míru, 
který předtím po dlouhou dobu již nebyl možný, protože mu bránilo už jen nepřátelství mezi Amerikou 
a Ruskem. Protože ale Amerika žila dále ve svých bludech a hegemonii, snažila se odporným způsobem 
zahnízdit NATO na Ukrajině a tím Rusko ze západní strany definitivně izolovat od Západu, což si 
Bezpečnostní rada Ruska nenechala líbit a dala Putinovi »volnou ruku«. Avšak idiotští mocipáni – a sice 
hlavně k Americe přátelské západní země –, kteří se nechávají Amerikou zaslepit, sedli a sedají na lep 
americkému trikování, lžím a podvodům. A tím tropí nezměrnou škodu – aniž by přemýšleli o skutečnosti 
a její pravdě –, která předurčuje nadcházející pohromu, které lze zabránit jen tehdy, když bude přece jen 
ještě rozpoznána faktická pravda a bude se jednat s ní v souladu. Všechny vlády a části populace zemí, 
které se nechaly a dále nechávají napálit americkými intrikami, resp. intrikami americké vlády a stínové 
vlády, dělají všechno pro to, aby poskytovaly veškerou myslitelnou pomoc zákeřným americkým snahám 
a přáním, takže napomáhají nepokojům, vraždám tajných služeb a válkám. A tak to půjde tak dlouho, 
než lidé konečně rozpoznají, že Amerika a její vražedná organizace NATO existují ve smyslu svých 
hegemonských bludů, kvůli nimž se před ničím nezastaví a inkasují celý svět, pokud se jim nebude mocně 
čelit a pokud ty světovládné manýry nebudou konečně ukončeny. 

Safaar   Na to jsou však vedoucí mnoha pozemských států příliš zaslepení, tedy na to, aby dokázali 
rozpoznat pravdu. To jsme s Quetzal při svém zkoumání postojů, schopností a způsobů chování 
vedoucích všech států na Zemi jednoznačně vyzkoumali a rozeznali. Tím jsme se hlavně zabývali 
v posledních dnech a rozpoznali jsme při tom, že pouze nejmenší část státních vedoucích ovládá 
schopnost faktického a spravedlivého státního vedení. Většina těchto osob je ve všech státech vzdělaná 
jen do té míry – pokud smíme vůbec hovořit o vzdělání –, že jsou schopny vykonávat svoji moc nad 
populacemi, aniž by je poctivě usměrňovaly. 

Quetzal   Logika, rozum a zdravý úsudek lidí jsou skutečně otřesně minimální, když do pozic státního 
vedení určují takovéto neschopné osoby. 

Billy   Pozemšťané jsou právě věřícími náboženství, sekt a světských směrů, takže nemyslí na základě 
skutečnosti a pravdy, a tak ani nejsou schopni rozeznat, kým, jakým a čím je člověk, kterého volí 
a vynášejí do nebes a kterému dávají svoji důvěru, jako to činí ve vztahu ke svému imaginárnímu Bohu, 
který nemůže činit nic a vůbec nic – ani v dobrém, ani ve zlém smyslu. A podobně se to má s většinou 
vládnoucích, která s pomocí stále nových zákonů, reglementů, vyhlášek a mocenských manýrů atd. činí 
lid nesvobodným a zotročuje jej, místo aby jej učinila skutečně svobodným a pokojným, a sice tak, že by 
jej v tomto ohledu poučovala, aby si pak skutečně uchovával svobodu a pokojnost. 

Tady mám ale ještě něco: Někdo mi telefonoval a tázal se, zda vím, kdy se na Zemi objevily první rostliny 
s květy. Na to jsem právě řekl, že Sfath a já jsme květiny poprvé viděli asi před 320 milióny lety, a prvotní 
květové keře asi před 260 milióny lety. V tomto ohledu jsem velmi zvědavý na to, zda o tom máte jiné 
poznatky? 
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Safaar   Ze své strany ti o tom nemohu vysvětlit nic, protože já jsem nejednal stejně, jako jednal můj 
bratr Sfath s tebou, když jste prováděli výzkumy tak hluboko v minulosti. Mé aktivity v tomto směru se 
vážou pouze na zhruba 18 tisíciletí, avšak nikoliv na milióny let a ještě starší údobí. 

Quetzal   Ani já ti nemohu na tvoji otázku poskytnout odpověď, neboť já sám jsem ještě nikdy nezkoumal 
minulé doby, jež by byly starší než asi 3 tisíciletí. A pokud tomu někdy bylo jinak, pak jsem tak činil kvůli 
šetřením a objasněním věcí. 

Billy   Pak tedy ne. – To jsem nemohl vědět, neboť jsme o tom fakticky ještě nikdy nemluvili. Ale co si vy 
dva myslíte o tom přistěhovalectví lidí z jihu a Asie do Evropy? Ta vítací kultura, kterou uvedla během 
svého úřadování do života německá prezidentka Angela Merkelová, nabyla přece již v Evropě závratných 
rozměrů, stejně jako v Americe, a navíc si doposud vyžádala tisíce mrtvých, kteří se zpravidla utopili 
na moři atd. Tehdy – asi před 6 nebo 7 lety jsem hovořil o tom, že bude do Evropy prchat 250 až 350 
miliónů lidí, kteří budou opouštět svoji domovinu – nebyla situace ještě tak zlá jako v současné době, 
kdy působí převaděčské bandy, jež vedou za ohromné finanční obnosy zástupy utečenců do smrti nebo 
do severských zemí. Co si o tom myslíte? 

Quetzal   To je mnohem horší než jen zločinné, neboť jsou tím rovněž narušovány vztahy v domácí 
populaci v zemích, v nichž se běženci usazují. Krom toho jsou mezi běženci, jak je mi známo, četné 
kriminální osoby, jakož i děti bez matky nebo se svojí matkou. 

Safaar   O tom je mi známo pouze to, o čem se u nás, na planetě Erra, referuje, a tudíž se k tomu nemohu 
vyjádřit způsobem, v jaký pravděpodobně doufáš. Mimoto dospěl náš hovor do bodu, kdy se budu 
muset rozloučit, a proto s tebou chci ještě probrat nějaké věci, které později nemáš ani vyvolávat, ani 
sepisovat. 

Billy   Pak tedy budiž, copak je to, co chceš ještě probrat? Možná že sem můžeš zase jednou přijít, 
abychom se pak – jako v posledních dnech – spolu mohli nerušeně bavit, aniž bych pak náš hovor 
dodatečně vyvolával a sepisoval? 

Safaar   Tak tomu nebude, neboť ... 
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